
     

 

Weert, 15 mei 2024. 

Initiatief voor plaatsing ijsbaan in de december maand. 

Tijdens het sprekersplein van 18 april 2024 is er een idee gelanceerd om tijdens de 
decembermaand een ijsbaan in Weert te plaatsen. Op de Nieuwe Markt. Liefst 
gedurende 3 jaar. Er wordt een bijdrage van de gemeente gevraagd. 

De fractie van DUS Weert heeft voordt definitief is of de ijsbaan er komt een paar vragen: 

1. Is het college bevoegd om het budget bovenregionale evenementen hiervoor in te 
zetten en welke rol is er voor de raad? 

2. De initiatiefnemer praat over de Nieuwe Markt. Voor de marktkooplui is de 
decembermaand de drukste maand. Begrijpelijk dat zij niet staan te juichen om 
te verkassen voor een aantal weken. De markt is van toegevoegde waarde voor de 
binnenstad. Zonder overleg met de marktkooplui kiezen voor de Nieuwe Markt 
vinden wij niet kunnen. Daarnaast vragen wij ons af waarom de markt zou moeten 
verkassen. Waarom gaat het college niet in overleg met de initiatiefnemer om te 
kijken naar een ander locatie voor de ijsbaan? 

3. De andere vraag gaat over de omwonenden. De Nieuwe Markt wordt omgeven 
door appartementen. In het verleden hebben de omwonenden al aangegeven dat 
de ijsbaan veel geluidsoverlast gaf. Daarnaast vinden er in de omgeving van de 
Nieuwe Markt en het Raphaelpad al heel veel evenementen plaats. Hoe reëel is 
het om nu voor een aantal weken mogelijk een ijsbaan te plaatsen op de Nieuwe 
Markt? Vindt er in een vroeg stadium overleg met de omwonenden plaats? 

Laat duidelijk zijn dat DUS Weert niet tegen een ijsbaan is. Maar wij vinden dat 
marktkooplui en omwonenden nadrukkelijk moeten worden betrokken bij dit initiatief. 
Daarnaast zullen wij t.z.t. ook een financiële afweging maken. 

Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 

 

Fractie DUS Weert 
Conny Beenders-van Dooren 
   

 


